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Szanowny P anie Burmistrzu,

od listopada 2017 roku na terenie obiektu sportowego w Zabrzegu trwają prace związane

z budową orlika lekkoatle§cznego. Na otwarcie tego obiektu czeka nie §lko zabrzeska

społecznośó , ale róv,lnież lękkoatleci z ternu całej naszej Gminy. Inwestycja wykonywana jest

z duzym rozmachem, powstaje stadion lekkoatletyczny z prawdziwego zdarzenia, z tartanowa

nawierzchnią i innymi urządzeńani.

Panie Burmistrzu, dzięki Pana staraniom w lipcu 2018 roku obiekt będzie gotowy

ta przyjęcie miłośników uprawiania sportu. KilkanŃcie lat temu o takim stadionie można było

tylko pomarzyć. Było to między innymi marzenie Henryka Puzonia - dziŃacza sportowego, trenera

inauczyciela, który runarł w 2006 roku podczas treningu z rńodzleżą, Pan Henryk był

niętuzinkową osobowością, przyciągał do uprawiania sportu, zwłaszcza lekkiej atletyki tzesze

młodych ludzi. Sam trenował, uczestniczył w zawodach lekkoatletycznych, maratonach na terenie

całego kraju, Swój wolny czas poświęcń dzieciom i rńodzieĘ, propagował zdrowy styl życia,

uczyŁ prawdziwej rylvalizacji sportowej, orgańzowń wyjazdy wakacyjne. Dzięki jego

zaangażowańu na terenie Zńrzega powstał Ludowy Uczniowski Klub Sportowy nzeszający

młodych sportowców. Po roku dzińalności tej organizacji, dzięki sukcesom jego zawodników klub

znany był na terenie całego Śląska.

Panię Burmistrzu, proszę o tozwazęnie możliwości nadania fiazwy nowęmu obiektowi

w Zńrzega imieniem Henryka Puzonia. Myślę, że zaproponowana przeze mnie nazwa nowego

orlika byłaba upamiętnieniem pracy i poświęcenia wielkiego człowieka, działacza i społecznika,

jakim był Henryk Puzoń.
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